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Editorial
Ο μήνας του Πάσχα φέρνει μαζί του 

μια γλυκιά ζεστασιά, που αγκαλιάζει 
και τις σελίδες της «Ε». Διαφημίσεις και 
ευχές από αιρετούς προς τους δημότες 
γεμίζουν τον χώρο, αντικατοπτρίζοντας 
την εμπιστοσύνη που τρέφουν οι πολίτες 
στην εφημερίδα μας από το 2014.

Η αύξηση της διαφήμισης όμως 
αποτελεί μία πρόκληση για μας. Ο 
διαθέσιμος χώρος για δημοσιογραφική 
ύλη είναι μικρότερος. Σε ποιές ειδήσεις 
πρέπει να δοθεί προτεραιότητα; Πως 
ένα περίπλοκο θέμα όπως η συζήτηση 
για τον προϋπολογισμό του Δήμου 
Καισαριανής για το 2024, μπορεί να 
γραφεί σε μόλις μισή σελίδα; Πως 
πρέπει να παρουσιάσουμε το θέμα της 
ανεξαρτητοποίησης μίας δημοτικής 
συμβούλου, το οποίο έχει πολιτικές 
προεκτάσεις;

Ο περιορισμός του χώρου μας 
υποχρεώνει να σταθούμε στην ουσία. 
Τα περιττά λόγια πρέπει να αφαιρούνται 
όπως τα περιττά στολίδια. Οι τίτλοι πρέπει 
να είναι εξαιρετικά περιεκτικοί και να 
δίνουν αμέσως το στίγμα στον αναγνώστη 
για το τί θα διαβάσει.

Στον δίνη του σύγχρονου κόσμου, 
όπου η ταχύτητα κυριαρχεί και η 
υπομονή σπανίζει, η «Ε» προσαρμόζεται. 
Κατανοούμε ότι οι αναγνώστες μας 
διψούν για άμεση ενημέρωση. Γι' αυτό, 
υιοθετούμε μια πιο πυκνογραμμένη 
προσέγγιση, επιλέγοντας λέξεις που 
μετράνε.

Παράλληλα, καθώς μία εικόνα 
ισοδυναμεί με χίλιες λέξεις, η επιλογή 
των φωτογραφιών που συνοδεύουν τα 
θέματα έχει πολύ μεγάλη σημασία.

Η προσπάθεια συμπύκνωσης πολλών 
πληροφοριών σε μικρά κείμενα και 
τίτλους, μας βοηθάει να αντιληφθούμε 
ότι πολλές φορές αμπελοφιλοσοφούμε. 
Συζητώντας με έναν αιρετό, μου εξήγησε 
τις θέσεις του σε ελάχιστα λεπτά. Δεν 
άντεξα και τον ρώτησα: «Γιατί δεν τα λέτε 
το ίδιο απλά και στο Δημοτικό Συμβούλιο, 
όπως τώρα σε μένα;». Η απλότητα είναι 
συχνά κλειδί για την κατανόηση και την 
αλληλεπίδραση.

Σας προσκαλούμε να βυθιστείτε 
στις σελίδες της εφημερίδας μας, 
απολαμβάνοντας ένα καφέ και να 
ενημερωθείτε για όλα όσα συμβαίνουν 
στις γειτονιές μας. Η «Επικοινωνία» 
παραμένει η φωνή των πολιτών, 
ο καθρέφτης της τοπικής μας 
πραγματικότητας και η γέφυρα που 
ενώνει την κοινωνία με την ενημέρωση.

Σας ευχόμαστε Καλό Πάσχα γεμάτο 
υγεία, χαρά και γαλήνη!

Του Γιάννη Αντωνόπουλου,
http://johnantono.blogspot.gr
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Καισαριανή

ΔΗΛΩΣΗ Τ.Ε. ΔΗΜ.Τ.Ο.  Ν.Δ. ΚΑΙΣΑΡΙΑΝΗΣ
Προϋπολογισμός 2024 & Επιδότηση Δήμου

Η  Τ.Ε. ΔΗΜ.Τ.Ο Ν.Δ Καισαριανής 
οφείλει να τοποθετηθεί σχετικά με 
το θέμα που τέθηκε στο Δημοτικό 
Συμβούλιο της 16/04/2024, 
αφορώντας την επιδότηση του 
Δήμου με 32 εκατομμύρια ευρώ και 

την διαχείρισή τους.
Στο Δημοτικό Συμβούλιο με θέμα 

τον προϋπολογισμό του Δήμου 
Καισαριανής, παρατηρήσαμε με 
έκπληξη ότι η συζήτηση για τα 
οικονομικά του Δήμου εξελίχθηκε 
σε προσωπικές αντιπαραθέσεις, 

θίγοντας θεσμικά ζητήματα και 
αφήνοντας υπονοούμενα για τον 
πρώην Υπουργό Εσωτερικών κ. 
Παναγιώτη (Τάκη) Θεοδωρικάκο.

Θέλουμε να τονίσουμε ότι η 
επιδότηση των 32 εκατομμυρίων 
ευρώ δεν δόθηκε κατ' εξαίρεση στον 
Δήμο Καισαριανής, αλλά εντάχθηκε 
σε ένα γενικό πρόγραμμα ενίσχυσης 
όλων των Δήμων της Ελλάδας.

Η κατανομή των πόρων έγινε 
με βάση οργανογράμματα και 
χρονοδιαγράμματα που είχαν 
κατατεθεί, και όχι με βάση 
γνωριμίες ή φωτογραφίες  του 
πρώην Δημάρχου κ. Χρήστου 
Βοσκόπουλου, με τον Υπουργό ή 
τον Περιφερειάρχη.

Ο κ. Θεοδωρικάκος, όντας Υπουρ-
γός Εσωτερικών, εκτέλεσε τα κα-
θήκοντά του με ακεραιότητα και 
σύμφωνα με τις αρμοδιότητές του, 
όπως αναγνωρίστηκε από τους ψη-
φοφόρους της Νέας Δημοκρατίας 
στο Νότιο Τομέα, όπου κατέλαβε την 
2η θέση με 44.015 ψήφους.

Είναι αυτονόητο καθήκον κάθε 
δημάρχου, ανεξαρτήτως κομματικής 
ταυτότητας, να διεκδικεί πόρους για 
το καλό του Δήμου του. Η παράταξή 
μας στήριξε πάντα τον Δήμο 

Καισαριανής, όπως αποδεικνύεται 
από τα έργα που υλοποιήθηκαν (π.χ. 
στάδιο Μιχάλης Κρητικόπουλος, 
βρεφονηπιακοί σταθμοί, σχολεία, 
αναβάθμιση «Near East») καθώς και 
πολλών άλλων έργων και δράσεων 
που έχουν προγραμματιστεί  μέσω 
Περιφέρειας όπου θα υλοποιηθούν 
στο Δήμο…!

Στόχος μας είναι η ενημέρωση 
των πολιτών για την αλήθεια και η 
προώθηση ενός εποικοδομητικού 
διαλόγου με ποιοτικό πολιτικό 
πολιτισμό. 

Είμαστε αρωγοί και παρόντες στην 
προσπάθειά αυτή, ευελπιστούμε 
δε να δούμε την Καισαριανή 
που θέλουμε όλοι εμείς, χωρίς 
καταλογισμό ευθυνών από τη μία 
δημοτική παράταξη στην άλλη, 
έχοντας  βάλει σε ομηρία το Δήμο 
με υποθήκη όλους τους Δημότες.
Με εκτίμηση για την Τοπική 
Επιτροπή,

Ο Πρόεδρος          Ο Γραμματέας

Σωτήριος Ιατρού Δημήτριος  
             Τσορτζόγλου

« Η  ε π ι δ ό τ η σ η  3 2  ε κ .  ε υ ρ ώ  έ γ ι ν ε  μ ε  β ά σ η 
ο ρ γ α ν ο γ ρ ά μ μ α τ α  κ α ι  χ ρ ο ν ο δ ι α γ ρ ά μ μ α τ α »
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[Βύρωνας]

ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΟΠΟΙΗΘΗΚΕ ΑΠΟ ΤΟ «ΒΥΡΩΝΑΣ ΜΠΡΟΣΤΑ» 
Εκτός παράταξης Μπαντή η Ιουλία Κιούπη

O Μίλτος Μπαντής με την Ιουλία Κιούπη σε προεκλογική συγκέντρωση της παράταξης 
«Βύρωνας Μπροστά» το 2023.

Η  Ιουλία Κιούπη, δημοτική σύμ-
βουλος Βύρωνα, ανεξαρτητοποιή-
θηκε από τη δημοτική παράταξη 
«Βύρωνας Μπροστά» του Μίλτου 
Μπαντή, επικαλούμενη διαφωνίες 
για τις εσωτερικές διαδικασίες και 
την έλλειψη διαλόγου. Η κυρία 
Κιούπη κατέθεσε την επιστολή 
ανεξαρτητοποίησης στην αρχή 
της συνεδρίασης του δημοτικού 
συμβουλίου στις 8 Απριλίου. 
Στην επιστολή της, εκφράζει 
την απογοήτευση της από τις 
αντιδημοκρατικές τακτικές και 
αναφέρει ότι θα συνεχίσει να 
εκπροσωπεί τους πολίτες ως 
ανεξάρτητη σύμβουλος. Επίσης, 
ζήτησε την αναβολή της συζήτησης 
για την απομάκρυνσή της από το 
Δ.Σ. της Δημοτικής Επιχείρησης 
(ΔΕΑΔΒ Α.Ε), όπου η αντικατά-
στασή της είχε εισηγηθεί από τον 
κ. Μπαντή. 

Η συζήτηση για την απομάκρυνση 
της κυρίας Κιούπη προκάλεσε 

αντιπαράθεση, με τον κ. Μπαντή 
να υποστηρίζει ότι η διαφορά 
τους οφειλόταν σε απαιτήσεις 
της κυρίας Κιούπη για τη θέση 
της αντιπροέδρου της Δημοτικής 
Επιχείρησης (ΔΕΑΔΒ), κάτι η ίδια 
διέψευσε κατηγορηματικά. 

Αξίζει να σημειωθεί ότι θέση 
αντιπροέδρου της ΔΕΑΔΒ στην 
αντιπολίτευση μπορεί να δοθεί μόνον 
εφόσον το θελήσει ο δήμαρχος και 
η παράταξή του. Η παραχώρηση 
αντιπροεδρίας της ΔΕΑΔΒ στον 
Λευτέρη Τριανταφύλλου στο 
παρελθόν, από τον τότε δήμαρχο 
Νίκο Χαρδαλιά, αποτελεί την εξαί-
ρεση στον κανόνα που θέλει τις συ-
γκεκριμένες θέσεις να προορίζονται 
μόνο για την πλειοψηφούσα παρά-
ταξη.

Ο νυν Βύρωνα δήμαρχος Αλέξης 
Σωτηρόπουλος δήλωσε στο Δ.Σ. 
ότι ουδέποτε μπήκε σε σχετική 
συζήτηση με την αντιπολίτευση 
όσον αφορά τη θέση αντιπροέδρου 
στη ΔΕΑΔΒ Α.Ε. 

Η κυρία Κιούπη επικαλέστηκε 
μέσω της δικηγόρου της Ελένη 
Ρώσσου, τη μη νομιμότητα τυχόν 
απόφασης απομάκρυνσής της 
από το Δ.Σ. Ανώνυμης Εταιρίας 

παρά τη θέλησή της.  Τελικά, το 
Δημοτικό Συμβούλιο αποφάσισε κατά 
πλειοψηφία (καταψήφισε η παράταξη 
Μπαντή) την αναβολή της σχετικής 
απόφασης. 

Σύμφωνα με τις τελευταίες 
δημοσιογραφικές πληροφορίες, ο 
δήμαρχος προσανατολίζονταν στο να 
αποδεχτεί το αίτημα του κ. Μπαντή, 
για αντικατάσταση της Ιουλίας Κιούπη 
από τον Ανδρέα Λεκατσά. «Εκτιμού-
με την κυρία Κιούπη ως πρόσωπο, 
αλλά το θέμα δεν είναι προσωπικό, 
είναι πολιτικό. Η θέση ανήκει στη 
συγκεκριμένη παράταξη την οποία η 
ίδια πλέον δεν εκπροσωπεί» τονίζει η 
δημοτική αρχή. 

Επιπλέον, ο κ. Μπαντής επικαλείται 
ως νομικό επιχείρημα την Εγκύκλιο 
υπ. αρ. 12 Α.Π.: 1835/08-01-2024 
του Υπουργείου Εσωτερικών για 
την λειτουργία των δημοτικών 
παρατάξεων σύμφωνα με την οποία 
«Το μέλος του δημοτικού συμβουλίου 
που ανεξαρτητοποιήθηκε ή 
διαγράφηκε από την παράταξή του, δεν 
μπορεί να ενταχθεί σε άλλη παράταξη 
και δεν μπορεί να εξακολουθήσει 
να είναι μέλος του Προεδρείου ή 
της δημοτικής επιτροπής, ή άλλων 
επιτροπών, συμβουλίων και λοιπών 
συλλογικών οργάνων πάσης φύσεως 
νομικών προσώπων, κληροδοτημάτων 
και σωματείων, εφόσον την ιδιότητα 

αυτή απέκτησε ή εκλέχτηκε σε 
αυτή ως μέλος της παράταξης από 
την οποία ανεξαρτητοποιήθηκε ή 
διαγράφηκε».

Στην επιστολή ανεξαρτητοποίησής 
της -μεταξύ άλλων- η κα Κιούπη 
αναφέρει: «(...) Έχοντας υπηρετήσει 
με απόλυτη ανιδιοτέλεια τις θέσεις 
ευθύνης που μου εμπιστεύτηκαν 
οι δημοτικές παρατάξεις «Εποχή 
Δημιουργίας» του Νίκου Χαρδαλιά 
και «Νέα Εποχή» του κ. Χρήστου 
Γώγου τους οποίους τιμώ (…) Στις 
τελευταίες εκλογές εντάχθηκα στην 
παράταξη «Βύρωνας Μπροστά» 
με επικεφαλής τον κ. Μπαντή, 
πιστεύοντας ότι θα συνεχίσουμε το 
όραμα και τα ιδεώδη της ενωμένης 
πλέον παράταξης (…) Δυστυχώς 
παρά τις μεγάλες προσπάθειες και 
προσδοκίες (...) οι αντιδημοκρατικές 
εσωτερικές διαδικασίες, η απουσία 
εσωτερικού διαλόγου, η έλλειψη 
σεβασμού στο πρόσωπο μου και τις 
απόψεις μου, η τιμωρητική λογική 
και τα «αντίποινα αποκλεισμού» 
στο πρόσωπο μου από θέσεις 
προσφοράς στους δημότες (...) 
Με οδηγούν στην απόφαση μου 
να ανεξαρτητοποιηθώ από την 
παράταξη «Βύρωνας Μπροστά» (…) 
Τιμώντας την ψήφο των πολιτών θα 
συνεχίσω να τους εκπροσωπώ στο 
δημοτικό συμβούλιο».
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[Βύρωνας]

36ο ΠΑΙΔΙΚΟ ΦΕΣΤΙΒΑΛ ΔΗΜΟΥ ΒΥΡΩΝΑ
«Αυλαία» με βραβεύσεις και Walkman the band

Ο δήμαρχος Αλέξης Σωτηρόπουλος βράβευσε το 1ο Δημοτικό Σχολείο Βύρωνα. Ο αντιδήμαρχος Πολιτισμού Θανάσης Κλειάσιος ανάμεσα στους Walkman the band.

Την Κυριακή 21 Απριλίου, 
έπεσε η αυλαία του 36ου Παιδι-
κού Νεανικού Φεστιβάλ Δήμου 
Βύρωνα, στην Πλατεία Εθνικής 
Αντίστασης (Ταπητουργείου).

Στο πλαίσιο της Τελετής Λή-
ξης, βραβεύθηκαν τα Δημοτικά 
Σχολεία, Γυμνάσια και Λύκεια 
που συμμετείχαν στο Φεστιβάλ 
και Σύλλογοι Γονέων που βοή-
θησαν στον σχεδιασμό και την 
προετοιμασία. 

Στο διάστημα από 7 μέχρι 21 Απρι-
λίου, τα σχολεία έδωσαν συνολικά 
27 παραστάσεις κυρίως θεάτρου 
αλλά επίσης χορού και τραγουδιού 
ενώ παρουσίασαν δύο εκθέσεις 
ζωγραφικής.

Την τελετή λήξης κήρυξε ο δή-
μαρχος Βύρωνα Αλέξης Σωτηρό-
πουλος, ο οποίος δήλωσε μεταξύ 
άλλων «Για δύο εβδομάδες, η αί-
θουσα του δημοτικού κινηματογρά-
φου «Νέα Ελβετία» γέμισε με πο-
λιτισμό μέσα από τις παραστάσεις 

της νέας γενιάς της πόλης μας. Ο 
θεσμός αυτός έχει πλέον αποκτή-
σει ρίζες στις καρδιές μας. Φτάσαμε 
στο σημείο όπου κάποιοι εξ ημών 
που ήταν μαθητές και συμμετείχαν 
στο Παιδικό και νεανικό φεστιβάλ, 
πλέον παρακολουθούν και χειρο-
κροτούν τα παιδιά τους».

Η βραδιά κορυφώθηκε με ένα 
απολαυστικό Συναυλία-Πάρτυ, με 
πρωταγωνιστές τους «Walkman 
the band», ένα νεανικό συγκρότη-
μα που έχει σαγηνεύσει το κοινό 

με τα viral βίντεό του στο δια-
δίκτυο. Η ζωντάνια, η ενέργεια 
και το αστείρευτο ταλέντο τους 
δικαίωσαν την επιλογή του αντι-
δημάρχου Πολιτισμού, Θανάση 
Κλειάσιου, να τους καλέσει στην 
εκδήλωση, αφήνοντας άψογες 
εντυπώσεις στο κοινό και ση-
ματοδοτώντας με τον καλύτερο 
τρόπο το τέλος ενός ακόμη αξέ-
χαστου φεστιβάλ
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[Καισαριανή]

ΠΟΡΕΙΑ ΓΙΑ ΔΙΚ ΑΙΩΣΗ ΑΙΤΗΜΑΤΩΝ
Ο ι  Κ α ι σ α ρ ι α ν ι ώ τ ε ς  σ τ ο υ ς  δ ρ ό μ ο υ ς 

Στις 30 Μαρτίου, η Καισαριανή πλημ-
μύρισε από κόσμο σε μια δυναμική κι-
νητοποίηση με πρωτοβουλία της δη-
μοτικής αρχής και μαζικών φορέων. 
Κάτω από το σύνθημα «Η πόλη έχει 
φωνή. Βγαίνουμε στον δρόμο για τα δί-
καια αιτήματά μας», κάτοικοι, εργαζό-
μενοι, νεολαία, συνταξιούχοι και φορείς 
της πόλης ένωσαν τις φωνές τους, διεκ-
δικώντας: •Βελτίωση των πραγματικών 
αναγκών του λαού και της πόλης. •Άρ-
νηση αύξησης της τοπικής φορολογί-
ας.•Προσλήψεις μόνιμου προσωπικού 

στο δήμο. •Μονιμοποίηση συμβασιού-
χων. •Αύξηση της κρατικής χρηματοδό-
τησης. •Αντιμετώπιση του δυσθεώρητου 
χρέους του δήμου. •Κατάργηση του τέ-
λους ταφής. •Βελτίωση των δημοτικών 
υπηρεσιών.

Η πορεία ξεκίνησε από τα συνεργεία 
του δήμου και κατέληξε στην πλατεία 
Αγίου Νικολάου, με τους διαδηλωτές να 
φωνάζουν συνθήματα για αξιοπρέπεια, 
παιδεία, υγεία, εργασία και δικαιώματα.

Στην κεντρική ομιλία του, ο δήμαρχος 
Ηλίας Σταμέλος κατήγγειλε την υποχρη-

ματοδότηση, το χρέος και τα χαράτσια 
που πλήττουν την πόλη και τους κατοί-
κους. Τόνισε την άρνηση της δημοτικής 
αρχής να επιβάλει νέα φορολογία, ανα-
κοινώνοντας παράλληλα μέτρα ανακού-
φισης, όπως κατάργηση τροφείων στα 
σχολεία και μείωση τελών σε επαγγελ-
ματίες.

Στην κινητοποίηση συμμετείχαν το 
Σωματείο Εργαζομένων Δήμου Καισα-
ριανής, το Σωματείο Συνταξιούχων ΙΚΑ 
Καισαριανής, η Ένωση Συνταξιούχων 
ΟΑΕΕ, ο Σύλλογος Δημοκρατικών Γυναι-

κών, η ΠΕΑΕΑ-ΔΣΕ Καισαριανής, η Ζ’ 
ΕΛΜΕ, ο ΣΑΕΒΕΚ (Σύλλογος Αυτοαπα-
σχολούμενων), ο Μικρασιατικός Σύλλο-
γος Καισαριανής, το Παράρτημα Καισα-
ριανής - Βύρωνα του ΕΣΥΝ, ο Σύλλογος 
Γονέων και Κηδεμόνων 3ου Νηπιαγω-
γείου, ο Σύλλογος Γονέων και Κηδεμό-
νων του 1ου Δημοτικού, του 2ου Δημο-
τικού και του 3ου Δημοτικού, ο Σύλλογος 
Εκπαιδευτικών ΠΕ «Ρόζα Ιμβριώτη» και 
η Εθελοντική Δασοπροστασία Δήμου 
Καισαριανής.

Ο δήμαρχος μπήκε επικεφαλής της μεγάλης πορείας. Η αντιδήμαρχος Επικοινωνίας, Εθελοντισμού και Νέας γενιάς, Χρυσούλα Γκίκα και ο 
δήμαρχος Καισαριανής Ηλίας Σταμέλος
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[Καισαριανή]
Ψηφίστηκε ο προϋπολογισμός 2024 του Δήμου Καισαριανής

Τον προϋπολογισμό του Δήμου Καισαριανής, 
ύψους 40 εκατ. ευρώ,  υπερψήφισε το Δημοτικό 
Συμβούλιο της πόλης στις 16 Απριλίου. Εκτός από 
τη διοικούσα παράταξη υπερψήφισε και ο επικε-
φαλής της «Νέας Προοπτικής Καισαριανής» Ευ-
γένιος Μαζαράκης..

Καταψήφισαν οι δημοτικοί σύμβουλοι της 
«Ενωμένης Καισαριανής» (παρ. Βοσκόπουλου) 
και ο επικεφαλής της «Ανυπότακτης Καισαρια-
νής» Μιχάλης Μιλτσακάκης. Λευκό ψήφισε η 
παράταξη «Όμορφη Πόλη» της Μπεττίνας Γρα-
φίδου.

Στην εισήγησή του, ο αντιδήμαρχος Οικονο-
μικών Σίμος Πολυχρονάκης τόνισε ότι ο Δήμος 
αντιμετωπίζει δυσκολίες λόγω των μειωμένων 
κρατικών χρηματοδοτήσεων και των αυξημένων 
υποχρεώσεων. 

Ο Δήμος όχι μόνο αρνείται να μετακυλίσει 
το κόστος στους δημότες αλλά έχει  λάβει μέ-
τρα ανακούφισης των δημοτών. Συγκεκριμένα: 
●Κατάργηση των τροφείων στους Βρεφονη-
πιακούς Σταθμούς. ●Καταστήματα σε περιοχές 
με χαμηλότερη εμπορική κίνηση θα πληρώνουν 
πλέον χαμηλότερα τέλη. Επιπλέον, ειδικά 
για όσους καταλαμβάνουν χώρο τραπεζοκαθι-
σμάτων στην Πλατεία Παναγιώτη Μακρή και επί 
της Πλατείας Κοιμήσεως Θεοτόκου αποκλειστικά 
για το 2024 και όσο διαρκούν τα έργα, θα πλη-
ρώνουν το 50% της καθοριζόμενης τιμής της 
ζώνης ●Διατήρηση του οικιακού συντελεστή και 
της ειδικής μείωσης τελών για τις ευπαθείς 
ομάδες.

Παράλληλα, προβλέπεται ●Διπλασιασμός 
των Ανταποδοτικών Τελών (καθαριότητας και 

ηλεκτροφωτισμού) για τις μεγάλες επιχειρή-
σεις (supermarket, Tράπεζες, εκθεσιακούς χώ-
ρους, night clubs). ●Είσοδος των βραχυχρό-
νιας μίσθωσης ακινήτων (τύπου airbnb) σε 
ειδικό συντελεστή για επιχειρήσεις και όχι πλέον 
στον χαμηλότερο οικιακό. 

Ο κ. Πολυχρονάκης επεσήμανε ότι «Η δημοτι-
κή αρχή έχει διαλέξει πλευρά με τους πολλούς 
και τα συμφέροντά τους» τονίζοντας τη σημασία 
συλλογικής διεκδίκησης των δίκαιων αιτημάτων 
του Δήμου από την κυβέρνηση.

Ο Χρήστος Βοσκόπουλος, επικεφαλής της 
«Ενωμένης Καισαριανής» τόνισε ότι ως νέος 
δήμαρχος το 2019, παρέλαβε και εκείνος χρέος 
από τη διοίκηση της «Λαϊκής Συσπείρωσης» και 
κατηγόρησε τη δημοτική αρχή ότι εμφανίζει πα-
ραπλανητική εικόνα σε ό,τι αφορά το χρέος που 
παρέλαβε.

Συγκεκριμένα, υποστήριξε ότι οι 350.000 ευρώ 
υποχρεώσεις του Δήμου προς εργολάβους για την 
ενεργειακή αναβάθμιση του δημαρχείου τα 2023, 
δεν θα πρέπει να λογίζονται ως  χρέος.

Η προκαταβολή επί των τακτικών ΚΑΠ που 
εισέπραξε ο Δήμος Καισαριανής το 2023 δεν 
αποτελεί χρέος αλλά εργαλείο μετακύλισης δα-
πανών. Η παρούσα δημοτική αρχή οφείλει να 
αποπληρώσει 317.000 ευρώ αλλά μπορεί να πά-
ρει και κείνη προκαταβολή.

Τον Ιανουάριο ο Δήμος απορρόφησε την Κοι-
νωφελής Επιχείρηση του (ΚΕΔΗΚ) με 350.000 
ευρώ χρέη. Όμως τόσο ήταν και το χρέος που πα-
ρέλαβε η διοίκηση Βοσκόπουλου από τη διοίκηση 
Σταμέλου το 2019 και αυτό δεν την εμπόδισε να 
κάνει έργο.

Το 2023, αποπληρώθηκε η τελευταία δόση 
660.000 ευρώ λόγω δανείου από τη Eurobank, 
απαλλάσοντας τη νέα δημοτική αρχή από ένα ετή-
σιο οικονομικό βάρος.

Το τεχνικό έργο περιλαμβάνει έργα που προ-
γραμμάτισε ή συμβασιοποίησε η προηγούμενη 
διοικηση με εξαίρεση 78.000 ευρώ για δύο Παι-
δικές Χαρές. Η νέα διοίκηση έχει ευθύνη γιατί ως 
αντιπολίτευση είχε καταψηφίσει έργο δημιουργί-
ας δύο Παιδικών Χαρών με χρηματοδότηση από 
τον ΣΠΑΥ.

Αντιδρώντας στη συγκεκριμένη τοποθέτηση, η 
επικεφαλής της «Όμορφης Καισαριανής» Μπετ-
τίνας Γραφίδου, υποστήριξε ότι οι όροι του ΣΠΑΥ 
που ήθελε να έχει τον πλήρη έλεγχο του έργου 
και μάλιστα στον ιστορικό χώρο του Σκοπευτηρίου 
δεν ήταν δυνατόν να γίνουν αποδεκτοί.

Ο αντιδήμαρχος Οικονομικών Σίμος Πολυχρονάκης και ο 
δήμαρχος Καισαριανής Ηλίας Σταμέλος.

Ο επικεφαλής της «Ενωμένης 
Καισαριανής» Χρήστος Βοσκόπουλος, τέως 

δήμαρχος.
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ΤΡΙΒΕΣ ΣΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΔΗΜΙΟΥΡΓΙΑΣ
Μετικαρίδης & Μπότου θα διεκδικήσουν τη δημαρχία

Η απόσταση που χωρίζει τον Θ. Μετικαρίδη από την Α. Μπότου στα έδρανα του Δημοτικού 
Συμβουλίου συμβολίζει την αντίθεση των επιδιώξεων τους.

Ο Θόδωρος Μετικαρίδης και η Αναστασία 
Μπότου, αμφότεροι δημοτικοί σύμβουλοι 
της «Συμμαχίας Δημιουργίας», του αείμνη-
στου πρώην δημάρχου Βασίλη Θώδα, ξε-
καθάρισαν ότι θα είναι υποψήφιοι δήμαρχοι 
Ζωγράφου το 2028.

Η πρώτη συνάντηση της παράταξης μετά 
τον θάνατό του και με νέο επικεφαλής τον κ. 
Μετικαρίδη πραγματοποιήθηκε στις 10 Απρι-
λίου στη βίλα Κοτοπούλη. Κατά την έναρξη, 
τηρήθηκε ενός λεπτού σιγή προς τιμήν του 
Βασίλη Θώδα, ενώ ακολούθησε απολογι-
σμός της διοίκησής του από τον κ. Μετικα-
ρίδη.

Στο πλαίσιο της συνεδρίασης, η κυρία 
Μπότου, δήλωσε ότι αν και η παράταξη υπο-
στήριξε ομόφωνα την εκλογή του κ. Μετικα-
ρίδη ως επικεφαλής, αυτό δεν συνεπάγεται 

αυτόματη υποστήριξή του για τη δημαρχία του 
2028. Αντίθετα, κατέστησε σαφή την πρόθεσή της 
να κατέβει και η ίδια ως υποψήφια. Η κίνησή της 
εξώθησε τον κ. Μετικαρίδη να ανακοινώσει και 
αυτός ότι θα διεκδικήσει τη δημαρχία.

Αντιδρώντας, η Ειρήνη Χαλκιαδάκη υποστήρι-
ξε ότι  είναι πολύ νωρίς για τέτοιες ανακοινώσεις. 
Τόνισε ότι προτεραιότητα της παράταξης πρέπει 
να είναι η άσκηση ουσιαστικής αντιπολίτευσης 
και η ανάδειξη των επιτυχιών της προηγούμενης 
διοίκησης Θώδα, προσέγγιση που υποστήριξε 
και ο Δήμος Μπουλούκος.

Παρόλα αυτά, οι παρεμβάσεις τους δεν κατά-
φεραν να καθησυχάσουν τις ανησυχίες στελεχών 
για μια πιθανή διάσπαση της παράταξης «Συμμα-
χία Δημιουργίας», τρεις μήνες μετά τον θάνατο 
του ιδρυτή της.

Νέο πυροσβεστικό όχημα
για τον Δήμο Ζωγράφου

Ο Σύνδεσμος Προστασί-
ας και Ανάπτυξης Υμηττού 
(ΣΠΑΥ) παρέδωσε στο Δήμο 
Ζωγράφου στις 19 Απριλίου,  
ένα ολοκαίνουργιο πυροσβε-
στικό όχημα και εξοπλισμό 
πυροπροστασίας, με σκοπό 
την ενίσχυση του έργου της 
Πολιτικής Προστασίας του 
Δήμου και τη συνδρομή στην 
ακόμα καλύτερη περιφρού-
ρηση του Υμηττού.

Το νέο σύγχρονο και πλή-
ρως εξοπλισμένο όχημα, που 

εξασφάλισε ο ΣΠΑΥ μέσω 
του προγράμματος «Αντώ-
νης Τρίτσης», παραδόθηκε 
παρουσία της δημάρχου Ζω-
γράφου, Τίνας Καφατσάκη, 
του αντιδημάρχου Πρασίνου, 
Μηχανολογικού Εξοπλισμού 
και Πολιτικής Προστασίας Δ. 
Ζωγράφου & μέλος του ΔΣ 
του ΣΠΑΥ, Παναγιώτη Γκρέ-
κα, υπηρεσιακών στελεχών 
του Δήμου Ζωγράφου και 
του επιτελείου του ΣΠΑΥ.

[Ζωγράφου]
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[Ζωγράφου]
5ο - 6ο ΔΗΜΟΤΙΚΑ ΣΧΟΛΕΙΑ ΖΩΓΡΑΦΟΥ

Η δύσκολη επιστροφή στα θρανία

Στις 28/3, ο Σύλλογος Γονέων & Κηδεμόνων του 6ου Δημοτικού Σχολείου και
 εκπαιδευτικοί παραβρέθηκαν στο Δημοτικό Συμβούλιο, διεκδικώντας λύσεις.

Μετά από 20 ημέρες εκτός σχολείου λόγω προβλημά-
των στατικότητας σε ένα από τα κτίρια τους, οι μαθητές 
του 5ου και 6ου δημοτικού σχολείου στον Αγ. Γερα-
σίμου παρακολουθούν δια ζώσης μαθήματα, σε νέους 
χώρους. 

Συγκεκριμένα, τέσσερις τάξεις φιλοξενούνται στο 
σχολικό συγκρότημα του Αγίου Θεράποντα, δύο σε κτίριο 
του φιλόπτωχου απέναντι από την εκκλησία του Αγίου 
Γερασίμου και άλλες πέντε στη βίλα Ζωγράφου. 

Οι μετακινήσεις των μαθητών πραγματοποιούνται με 
τέσσερα πούλμαν που νοίκιασε ο Δήμος Ζωγράφου, τα 
οποία τους παραλαμβάνουν το πρωί από το σχολείο του 
Αγίου Γερασίμου και τους επιστρέφουν στο ίδιο σημείο 
μετά το τέλος των μαθημάτων.

Η βουλευτής του ΚΚΕ Σεμίνα Διγενή και ο βου-
λευτής του ΠΑΣΟΚ Παύλος Χριστίδης έθεσαν ερω-
τήσεις στη Βουλή σχετικά με τα προβλήματα στο σχο-
λικό συγκρότημα της Αγ. Γερασίμου. 

Ο αναπληρωτής υπουργός Εσωτερικών Θ. Λιβάνι-
ος απαντώντας στην ερώτηση της κας Διγενή, διευ-
κρίνησε ότι προγραμματίστηκαν συναντήσεις με τον 
Δήμο Ζωγράφου για την ανεύρεση λύσεων και έναρ-
ξη ελέγχου στο κτίριο από το Τεχνικό Επιμελητήριο 
Ελλάδος (ΤΕΕ), με στόχο τη διαπίστωση των προβλη-
μάτων και των απαιτούμενων ενεργειών. 

Παράλληλα, έχει ξεκινήσει η διαδικασία για την 
ανάθεση μελέτης αποκατάστασης του προβληματικού 
κτιρίου, ενόψει του κλεισίματος των σχολείων τον 
Ιούνιο.

Εκδήλωση για την Υιοθεσία 
Αδέσποτων στου Ζωγράφου

Ο Δήμος Ζωγράφου διοργά-
νωσε εκδήλωση για την υιοθεσία 
αδέσποτων ζώων, με τίτλο «Χάρι-
σε μου μια Αγκαλιά», στο Πάρκο 
Γουδή την Κυριακή 7 Απριλίου 
2024. Η γιορτή, διοργανωμένη με 
αφορμή την Παγκόσμια Ημέρα 
Αδέσποτων Ζώων, εστίασε στην 
ευαισθητοποίηση, την προστασία 
και την υπεύθυνη κηδεμονία των 
αδέσποτων, προσφέροντας πλη-
ροφορίες και ευκαιρίες υιοθεσίας. 

Στην επιτυχία της εκδήλωσης 

συνέβαλαν ο χορηγός κτηνίατρος 
Χρήστος Κτενάς, τα φιλοζωικά 
σωματεία του Δήμου «Οδυσσέας» 
& «Αδεσποτάκια Ζωγράφου» κα-
θώς και “Σκύλοι οδηγοί Ελλάδος”, 
της “SAPT Hellas” (Δράση για τα 
Αδέσποτα – σκύλοι Θεραπείας Ελ-
λάδος), το Ελληνικό Κέντρο Εκπαί-
δευσης σκύ-λων με τον εκπαιδευ-
τή Θεόδωρο Τριάντη, η εταιρία No 
Kaka και η οργάνωση Ζω.ες (Ζω-
οφιλικές Εκπαιδεύσεις Σχολείων).

Η δήμαρχος Ζωγράφου Τίνα Καφατσάκη συμμετείχε στην εκδήλωση.
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[Βύρωνας-Ζωγράφου]

ΝΕΑ ΑΡΙΣΤΕΡΑ ΒΥΡΩΝΑ
Εγκαίνια γραφείων

Τα γραφεία της στο Βύρωνα, εγκαινίασε η 
τοπική οργάνωση της Νέας Αριστεράς Βύρω-
να, στις 12 Απριλίου, κερνώντας κρασί στους 
παρευρισκόμενους. 

Στα εγκαίνια επί της Χρ. Σμύρνης 172, 
συμμετείχαν μεταξύ άλλων, η βουλεύτρια της 
Νέας Αριστεράς Θεανώ Φωτίου, οι υποψή-
φιοι ευρωβουλευτές Γαβριήλ Σακελλαρί-
δης και Αντώνης Μπόγρης καθώς και ο 

πρώην δήμαρχος Βύρωνα Άκης Κατωπόδης, 
ο οποίος έχει αποχωρήσει από τον ΣΥΡΙΖΑ. 

«Διάχυτος ενθουσιασμός, αγωνιστικότητα 
και αποφασιστικότητα να στείλουμε στο Ευ-
ρωκοινοβούλιο ανθρώπους που θα υπερα-
σπίζουν εκεί αταλάντευτα τη ζωή που μας 
αξίζει με βάση την πολιτική αντίληψη, τις 
ιδέες και τις αξίες της αριστεράς» δήλωσε η 
κ. Φωτίου, με αφορμή την εκδήλωση

Ο πρώην δήμαρχος Άκης Κατωπόδης στα εγκαίνια της 
Νέας Αριστεράς Βύρωνα με τη βουλεύτρια Θεανώ Φωτίου

Ν Ε Α  Δ Η Μ Ο Κ Ρ Α Τ Ι Α  Ζ Ω Γ Ρ Α Φ Ο Υ
Συνεστίαση  πολιτών και πολιτικών

Στη 2η φωτό διακρίνονται ο υπουργός Εθνικής Άμυνας Νίκος Δένδιας 
με τον πρόεδρο της Δημ.Τ.Ο., Αναστάσιο Τανταρούδα

Πρόσωπα της κ εντρικής πολιτικής σκηνής αλλά και 
πολλοί πολίτες βρέθηκαν στη συνεστίαση που διοργάνωσε 
η Δημ.Τ.Ο. Ν.Δ. Ζωγράφου, στο καφέ μπαρ «Αρχιτεκτο-
νική» το βράδυ της 17ης Απριλίου. 

Ο πρόεδρος της Δημ.Τ.Ο., Αναστάσιος Τανταρούδας, 
ευχαρίστησε τις φίλες και τους φίλους που παρευρέθηκαν, 
υπογραμμίζοντας τη σημασία της συμμετοχής τους.

Στην εκδήλωση μίλησαν οι υποψήφιοι ευρωβουλευτές 
της Ν.Δ., Εύη Χριστοφιλοπούλου, Αρχοντίδου Βανέσα, 
Γιώργος Αυτιάς, Πύρρος Δήμας, Στέλιος Κυμπουρό-
πουλος και Γιώργος Μουρούτης.

Το «παρών» έδωσαν επίσης ο υπουργός Εθνικής Άμυνας 
Νίκος Δένδιας, υφυπουργός Ψηφιακής Διακυβέρνησης 
Κωνσταντίνος Κυρανάκης, ο υφυπουργός Εργασίας Πέ-
τρος Σπανάκης, ο εντεταλμένος περιφερειακός σύμβουλος 
εκ μέρους του περιφερειάρχη Αττικής Νίκου Χαρδαλιά, 
Χρήστος Γώγος καθώς και ο αντιπεριφερειάρχης Κεντρι-
κού Τομέα Αθηνών, Κωνσταντίνος Ζώμπος. Στην εκδήλω-
σή παρευρέθηκε επίσης εκπρόσωπος από το γραφείο του 
πρώην προέδρου του κόμματος και Ευρωβουλευτή Ευάγγε-
λου Μεϊμαράκη, ο οποίος λόγω ανειλημμένων υποχρεώ-
σεων απέστειλε χαιρετισμό.
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[Βύρωνας]

ΤΟ ΚΟΜΜΑ ΛΟΒΕΡΔΟΥ ΕΚΦΡΑΖΕΙ ΤΟΝ ΚΕΝΤΡΩΟ ΧΩΡΟ
Η Βυρωνιώτισσα Ράνια Ασαριωτάκη υποψήφια ευρωβουλευτής
των «Δημοκρατών» με πρόταση του Παναγ ιώτη Κόνσουλα
Ο Παναγιώτης Κόνσουλας, Γραμματέας των «Δημοκρατών»

Ο Παναγιώτης Κόνσουλας είναι γνωστός 
στο Βύρωνα ως επιχειρηματίας αλλά κυρίως 
λόγω του ρόλου του στα κοινά. 

Ως υποψήφιος δήμαρχος Βύρωνα, 
θήτευσε στην Τοπική Αυτοδιοίκηση για 16 
χρόνια (2003-2019), έχοντας διατελέσει 
επικεφαλής της Μείζονος Αντιπολίτευσης 
του Δήμου Βύρωνα (2006-2014). Υπήρξε 
μεταξύ άλλων μέλος της Κεντρικής 
Ένωσης Δήμων Ελλάδας, αντιπρόεδρος του 
Δημοτικού Συμβουλίου Βύρωνα αλλά και 
των σημαντικότερων Επιτροπών του Δήμου 
(Δημαρχιακή, Οικονομική, Ποιότητας Ζωής) 
που σήμερα έχουν συγχωνευθεί σε μία 
πανίσχυρη Δημοτική Επιτροπή.

Ως υποψήφιος βουλευτής πολιτεύτηκε για 
πρώτη φορά στην Περιφέρεια Ανατολικής 
Αττικής τον Ιούλιο του 2019 με το Κίνημα 
Αλλαγής και μετά από κάλεσμα της αείμνηστης 
προέδρου Φώφης Γεννηματά.

Διετέλεσε Αναπληρωτής Γραμματέας του 
Τομέα Προστασίας του Πολίτη για το ΚΙΝ.
ΑΛ. (2019-2022) καθώς και Αναπληρωτής 
Γραμματέας της Νομαρχιακής Επιτροπής 
Ανατολικής Αττικής ΠΑΣΟΚ-ΚΙΝ.ΑΛ. (2022-
2023), έως και τις 17 Αυγούστου 2023 όταν 
και παραιτήθηκε.

Από τις 7 Φεβρουαρίου 2024 είναι ιδρυτικό 
μέλος των Δημοκρατών με πρόεδρο τον 
Ανδρέα Λοβέρδο. Μάλιστα εξελέγη πρώτος 
Γραμματέας των «Δημοκρατών» από την 

Πολιτική Επιτροπή του κόμματος μετά από 
πρόταση του προέδρου Ανδρέα Λοβέρδου.

Η επιλογή του κ. Κόνσουλα να αποχωρήσει 
από το ΠΑΣΟΚ και να αγκαλιάσει τους «Δη-
μοκράτες», εξηγείται τόσο από την διαφο-
ροποίησή του από την πορεία του Κινήματος 
επί προεδρίας Ανδρουλάκη,όσο και από την 
ταύτισή του με τις θέσεις πουδιατύπωσε ο 
Ανδρέας Λοβέρδος.Ο κ. Κόνσουλας παρα-
μένει πιστός στις αρχές του σε θέματα όπως 
η κοινωνική προστασία και πρόνοια υιοθετώ-
ντας πιο κεντρώες θέσεις σε ζητήματα όπως 
η οικονομική πολιτική. 

Ο Ανδρέας Λοβέρδος, πρώην υπουργός, 
πρόεδρος και ιδρυτής του κόμματος χαρα-
κτήρισε τους «Δημοκράτες» ως «κόμμα 
πατριωτικό, λαϊκό, πολιτικά φιλελεύ-
θερο,εκσυγχρονιστικό, μεταρρυθμιστι-
κό,ψηφιακό, πολυσυλλεκτικό.  Δεν είναι 
δυνατόν κάθε πατριωτικό και λογικό αίτημα 
της κοινωνίας να χαρίζεται στους φασίστες ή 
στους ακροδεξιούς. Είμαι με την κοινή λο-
γική. Ένας πατριώτης λογικός άνθρωπος 
δεν αφήνει τα αιτήματα της κοινωνίας να 
τα καρπώνονται οι ακραίοι».

Στόχος των «Δημοκρατών» είναι στις 
ευρωεκλογές της 9ης Ιουνίου να έχουν 
ποσοστό όσο το δυνατόν μεγαλύτερο του 3%.

Ράνια Ασαριωτάκη: Μία υποψήφια με πλούσιο βιογραφικό

ΔΗΛΩΣΗ ΕΝΟΨΕΙ ΤΩΝ ΕΥΡΩΕΚΛΟΓΩΝ ΤΗΣ 9ης ΙΟΥΝΙΟΥ

«Μαζί, μπορούμε να εργαστούμε για μια Ελλάδα ασφαλή, 
ανθρώπινη, υπερήφανη, μια Ελλάδα όπου αξίζει να ζεις».

H Ουρανία (Ράνια) Ασαριωτάκη–
Μοστράτου είναι Διευθύντρια Βιώσιμης 
Ανάπτυξης, Aμερικανικό Κολλέγιο Ελλάδος 
(Pierce, Deree, Alba).

Γεννήθηκε και μεγάλωσε στο Βύρωνα. 
Κατάγεται από την Ιεράπετρα, Κρήτης. 
Παντρεμένη και μητέρα δύο αγοριών. Είναι 
απόφοιτος της Ισπανικής Φιλολογίας και 
κάτοχος μεταπτυχιακού στο Μάρκετινγκ. 
Μιλάει τέσσερις γλώσσες: Αγγλικά, 
Γερμανικά, Ισπανικά και Ιαπωνικά. 

Εργάζεται στον τομέα της εκπαίδευσης ως 
Διευθύντρια Βιώσιμης Ανάπτυξης σε μεγάλο 

ιδιωτικό μη κερδοσκοπικό εκπαιδευτικό 
οργανισμό. 

Συμμετέχει σε εθνικά και διεθνή φόρα 
σχετικά με την Βιώσιμη Ανάπτυξη (Επιτροπή 
Κοινωνικής Ευθύνης του Ελληνοαμερικανικού 
Εμπορικού Επιμελητηρίου, Αssociation for the 
Advancement of Sustainability in Higher Ed-
ucation ως μέλος Δ.Σ, CSR Hellas, UN Glob-
al Compact Network ως αναπληρωματικό 
μέλος Δ.Σ). Πιστοποιήθηκε στο Sustainability 
Management και στο High Impact Leadership 
από το Institute for Sustainability Leadership, 
University of Cambridge.

Αγαπητοί μου συμπολίτες,

Με χαρά σας ανακοινώνω ότι είμαι 
υποψήφια στις επερχόμενες Ευρωεκλογές, 
με την παράταξη ΔΗΜΟΚΡΑΤΕΣ, του Ανδρέα 
Λοβέρδου. Ως Ελληνίδα πολίτης ασχολούμαι 
ενεργά με τα κοινά και επιδιώκω – με τις 
γνώσεις, το ήθος και την επαγγελματική μου 
πορεία – τη διασφάλιση ενός πιο δίκαιου, 
ισότιμου και βιώσιμου μέλλοντος για τις 
επόμενες γενιές. Αδιαμφισβήτητα, ο ρόλος 
του Ευρωκοινοβουλίου είναι κρίσιμος, διότι 

θεσπίζει νόμους που μας επηρεάζουν όλους. 
Ας μην ξεχνάμε ότι κάθε μείζον εθνικό θέμα 
έχει επίσης μια ευρωπαϊκή διάσταση. Είναι 
σημαντικό να συμμετέχουμε ενεργά στη 
διαμόρφωση του μέλλοντος της Ευρώπης, 
και γι’ αυτό δεσμεύομαι να εκπροσωπήσω 
τις αξίες μας με αποφασιστικότητα και 
αφοσίωση.

Ευχαριστώ θερμά για τη στήριξή σας και την 
εμπιστοσύνη σας. 

Ουρανία (Ράνια) Ασαριωτάκη–Μοστράτου
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